The Tiger Temple
Wat Pha Luang Ta Bua (泰語)
虎廟
Seems a nice place to visit.
似乎是拜訪的好地方。
The Tiger Temple or Wat Pha Luang Ta Bua is a Theravada Buddhist temple in Thailand and has been a sanctuary for many endangered animals including several tigers that walk around freely once a day and can be petted by tourists. The temple received several tiger cubs where the mothers had been killed by poachers. As of 2007, over 21 cubs have been born at the temple and the total number of tigers is about 12 adult tigers and 4 cubs.
虎廟(Pha Luang Ta Bua, 泰語佛寺名)是在泰國的Theravada寺廟。該寺是一間很多瀕危動物的庇護所。所有動物(包括幾隻老虎)每天都在寺廟周遭自由自在地活動並且可以充當遊客的寵物。寺廟在那些母親已經被偷獵者殺死的地方收養幾個虎仔。自2007起，超過21雙虎仔已經在廟內出生，老虎的總數是12隻成年的虎和4隻虎仔。
The tigers are tamed by being fed with cooked meat to avoid giving them a taste for blood. The staff keep the tigers under control and the abbot will intervene if the tiger gets agitated. They are treated as family members in the temple and visitors are asked to give a donation if they want to take photos with the tigers.
老虎在餵食熟食以避免血腥肉品的方式被馴服。工作人員負責安撫老虎；如果老虎焦慮，住持將進行調息。他們在廟裡被看作家庭成員；訪客如果他們想要和老虎拍照，只要隨緣付出一筆捐款即可。
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